
Bestyrelsesmøde 29/11 2023 

 

Tilstede: Jette, Tine, Thomas, Ulrik 

 

Gennemgang af referat: 

Vedtægter: større emmer, skal diskuteres på teammøder inden der tages beslutninger på 
bestyrelsesmøder indenfor en periode på 14 dage. 

Drøftelse af hvorledes vi kan få flere forældre til at møde op til generalforsamling fremover? Kan vi 
holde det sammen med et socialt arrangement såsom juleklippeklistredag eller andet arrangement? 
Med workshops? Oplæg? 

 

Nyt fra grupperne: Forklaring om organisationsændringen og hvorfor ledelsen har valgt at gå med 2 
grupper. Beslutningen er truffet på baggrund af derover tid har været en del opsigelser. Dette 
scenarie gør vi i perioder har haft svært ved at opretholde en stabil og forudselig hverdag for de 
unge. Det betyder vi går fra 3 til 2 grupper. Medarbejderne er godt i gang med at planlægge og 
tilrettelægge vores nye arbejdsgange med henblik på at tilgodese de unges behov. 

Det hele går i gang 4/12. 

Info fra ledelsen: 

STUen er landet godt og der ses god trivsel hos de unge. 

Det forventes at udvide til 10 unge mere næste år. Allerede nu er der udvidet fra 5 til 6 unge. 

Stensagersskolens pladsproblemer gør at man ikke kender omfanget af udvidelsen for STU i 
fremtiden, da KHS lige pt huser 3 klasser fra steenaager. 

 

Høringssvar om besparelser: 

Se vedlagte info om besparelser om at flytte administrationen og Annes funktion ud af huset for ar 
spare. Ulrik foreslår at argumentere for at Anne er PA i høringssvaret og det komplicerer Jettes 
administrative arbejde. 

Info om Århus kommunens besparelser på kørsel. Besparelsen omfatter bla. Kørsel til aflastning og 
kørsel hvis den unge har to adresser.   

 

Punkter til næste møde: 

 24/1  

Drøftes på næste møde: Økonomi med Anne, kørselsbesparelser, Nogle forældre der kan have 
interesse for kørselssamrådet? 


